
 
 
Zápis z jednání školské rady dne 13. 12. 2023 
 
Přítomní členové: Petra Hrabě Dusilová, Lucie Buřvalová, Věra Douchová, Květa 
Suchánková, Alena Černá, Monika Nehasilová, Václav Pěnkava (omluven: Roman Voráč, 
Galina Miklínová) 
Host: Miroslava Musilová 
Průběh: 
Začátek v 16 hodin. 
Schůzky se zúčastnila ředitelka školy, paní Miroslava Musilová, která členy ŠR přivítala. 
Další program:  
1) Volba předsedy školské rady (zvolena Květa Suchánková – 7 hlasů pro) a místopředsedy 

(zvolena Alena Černá – 7 hlasů pro) 
2) Předsedkyně představila rámcový návrh oblastí, kterým by školská rada mohla v průběhu 

volebního období věnovat pozornost: 
a) Komunikace školské rady s veřejností, rodiči  
b) Navrhovat formulace, doplnění a pozměnění některých pravidel a zákazů ve školním 

řádu (např. uvolňování z výuky na delší časové období, zákazu používání mobilních 
telefonů) 

c) Upozorňovat na potřebu sjednotit a zjednodušit komunikační kanály mezi školou a 
zákonnými zástupci, pracovat více s variantami, které škola má – omlouvání např. přes 
Bakaláře, zvážit zrušení papírových omluvných listů 

d) Zabývat se využíváním žákovských diářů a podpořit ho 
e)  Zabývat se formou zadávání domácích úkolů, sjednotit a např. využívat více Bakaláře 

nebo Týdenní plány – rodiče žádají přehlednější systém 
f) Návrh na setkávání ŠR minimálně jedenkrát za čtvrt roku, dále dle potřeby např. také 

v on-line prostředí 
3) Byly tlumočeny stížnosti ze strany rodičů na porce obědů, především masa (zástupci 

rodičů, i učitelů) 
4) Chystané investiční akce zřizovatele (nový povrch parkoviště a cest na školním pozemku, 

výstavba jídelny a tělocvičny, venkovní učebna). (zástupci zřizovatele) 
5) Předsedkyně shrnula, že by školská rada mohla při následujících setkáních řešit tyto 

oblasti: 
První oblast - jedno odborné téma (např. hodnocení, efektivita týdenních plánů, využití 
Bakalářů, jednotlivé závěry ČŠI), na které se všichni budeme mít možnost dopředu 
připravit. 
Druhá oblast - podněty rodičů (adresné, konkrétní), které budou připravovat členové 
školské rady… 
Třetí oblast - materiální podmínky.  Prostor pro komunikaci se zastupiteli. 

Závěr setkání: 16:45 
6) Projednání Jednacího řádu školské rady (proběhlo elektronicky, schváleno jednomyslně 

všemi členy školské rady  - hlasování ukončeno dne 22.1. 2024) 

Zapsala: Alena Černá 

Podpis předsedkyně ŠR:  


